
    Zápisnica 

Zo zasadnutia finančnej komisie pri MsZ v Michalovciach zo dňa 12. februára 2024 

Miesto konania : zasadačka MsR na MsÚ v Michalovciach , 14.00 hod. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program rokovania : 

1.    Otvorenie 
2.    Rozpočtové opatrenie č. 1   
3.    Rôzne 
 

K bodu 1: Otvorenie 

Zasadnutie otvoril a viedol predseda finančnej komisie Ing. Jozef Sokologorský, prítomných 
oboznámil s programom zasadnutia. 

Hlasovanie:  za: 5 členov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0  

 

K bodu 2: Rozpočtové opatrenie č. 1   
 
Rozpočtové opatrenie č. 1 predniesla Ing. Oľga Bereznaninová. Zmena rozpočtu rozpočtovým 

opatrením č. 1 sa týka napojenia finančných prostriedkov zo štátneho rozpočtu poskytnutých v r. 2023, 

ktoré je potrebné do štátneho rozpočtu vrátiť, alebo vyčerpať v stanovenom termíne. Zároveň sa 

napájajú finančné prostriedky za stravné od rodičov v školských jedálňach, prijaté preddavky na služby 

od nájomníkov na Ul. mlynskej a prijaté zábezpeky v rámci vyhlásených obchodných súťaží. V rámci  

kapitálových výdavkov dochádza k presunu finančných prostriedkov medzi jednotlivými finančnými 

akciami. Navrhovaným rozpočtovým opatrením je  rozpočet mesta vyrovnaný. 

Hlasovanie:  za: 5 členov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0  

K bodu 3: Rôzne  

Ing. Jana Dlužanská 

V rámci projektu „Rekonštrukcia a modernizácia chladenia na zimnom štadióne“, je výška 

spolufinancovania cca 300 tis. €. Výška spolufinancovania je pomerne vysoká, nakoľko v meste sú aj 

iné dôležitejšie priority ako bezpečnosť mesta, oprava ciest, čistenie priestorov atď. Aká je návratnosť 

investície? 

Ing. Jozef Sokologorský, predseda finančnej komisie  

Zabezpečenie spolufinancovania k žiadosti o finančný príspevok na realizáciu projektu bude 

predmetom rokovania MsZ dňa 20. februára 2024. Analýza návratnosti predmetnej investície bude 

predložená v rámci schvaľovacích procesov. 

Doc. Ing. Stričík, PhD. 

V súvislosti so zmluvným vzťahom so spoločnosťou FIN.M.O.S., a.s. pripomínam jeho ukončenie 
v roku 2026. Ako bude prebiehať financovanie modernizácie osvetlenia prípadne jeho údržby 
v meste? V prípade uskutočnených rokovaní, prosím o informácie v danej oblasti. 



Ing. Jozef Sokologorský, predseda finančnej komisie  

Rokovania budú uskutočnené, požiadavku beriem na vedomie. 

Ing. Jozef Sokologorský, predseda finančnej komisie, záverom konštatoval, že finančná komisia berie 

na vedomie Rozpočtové opatrenie č. 1. a zároveň odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť 

Rozpočtové opatrenie č. 1 .  Následne predseda finančnej komisie zasadnutie ukončil.                                                                                                                         

 

Michalovciach 15. februára 2024 
 
Zapísala: Ing. Jana Pučanová   
 
 
            
                                                 Ing. Jozef Sokologorský 
       predseda finančnej komisie 
 
 
      
 

 


